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勞永樂議員就勞永樂議員就勞永樂議員就勞永樂議員就“對臨終病人的處理對臨終病人的處理對臨終病人的處理對臨終病人的處理”
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議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“鑒於對臨終病人的處理，在世界各地引起很大爭議，而目前已有國家立法將安
樂死非刑事化，並加以規管，亦有些地方已經立法，全面禁止執行安樂死，本會

促請政府關注本港對臨終病人的處理情況，並研究是否需要設立規管機制。”

 (Translation)

Motion on “Treatment of terminal patients”
to be moved by Dr Hon LO Wing-lok

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 2 May 2001

Wording of the Motion

“That, as the treatment of terminal patients has aroused considerable controversy in
various places over the world, and a country has already introduced legislation to
decriminalize euthanasia and bring it under regulation, while some other places have
legislated for a total prohibition of euthanasia, this Council urges the Government to
attend to the treatment of terminal patients in Hong Kong and to study the need to
establish a regulatory mechanism.”


